
 

 

Fråga till Sara Wettergren (L) om ökad kvalité i grundskolan 

Antalet barn i grundskoleåldern har i snabb takt ökat fram till 2024. Grundskoleförvaltningen har 

byggt flera nya skolor och ökat antalet skolplatser och anställda. Befolkningsprognosen pekar 

mot att tillväxttakten nu kommer att minska rejält. Vi har haft relativt låga födelsetal under de 

senaste åren och detta förväntas få genomslag på antalet barn i grundskoleåldern efter 2027. Efter 

2027 förväntas antalet elever minska. Totalt förväntas det finnas knappt 600 färre Malmöbor i 

grundskoleåldern 2033 än vad det gjorde i slutet av 2022. Detta motsvarar en minskning på 

ungefär en procent. 

I fackförbundet Sveriges Lärares undersökning uppger lärarna att 20 elever i varje klass är 

lämpligt för att främja en god lärmiljö. Så ser det inte ut i stadens skolor idag, klasserna är 

betydligt större i grundskolans alla stadier. Ju större klassen är, desto fler elever behöver extra 

anpassningar och särskilt stöd på samma gång som lärarnas möjligheter att tillgodose detta 

minskar. Minskat elevantal i klasserna skulle gynna såväl elevernas som de anställdas arbetsmiljö. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Avser kommunalrådet använda denna möjlighet med 1% färre elever 2033 till att öka kvaliteten i 

skolan och minska antalet barn per klass? 

 

Malmö 2024-10-25 

Boel Pettersson (V) 

 


